
 

RVAKS juhatuse koosoleku protokoll nr 3 - 2025 

Toimumise koht: Rae Koolimaja 

Toimumise aeg: 29.05.2025 kell 20:40 kuni 21:10 

Koosolekul osalesid: Aivar Aasamäe (Kurna küla), Sirli Tiik (Salu küla), Kaia Talvik 

(Aruvalla küla), Fredy Lehe (Suursoo küla) ja Kai Lasn (Lagedi alevik), Aet Vilgats 

(raamatupidaja) ja Kaia Pilvik (revident). 

Päevakord: 

1. Külavanemate volitused 

2. Taotlused Rae valla eelarvesse 

3. Kodukant Harjumaa üldkoosolek 

4. Rae Sõnumid 

5. Infotunnid suvel 

 

1. Külavanemate volitused 

Toimub arutelu. Ka käesoleval aastal on mitmel külavanemal lõppenud või lõppemas 

külavanema volitused. Vajalik nimekiri üle kontrollida ja selgitada millistes külades 

peaksid sel aastal tulema külavanemate valimised. Juhatuse liikmetel jagada enda 

osalemine vähemalt nendes külades, kus toimub vanema valimine. Nt Pajupea, 

Järveküla jt. 

 

2. Taotlused Rae valla eelarvesse 

Toimub arutelu. Mitmel aastal ei ole RVAKS esitanud küladepoolset ettepanekute 

koondit (infostendid, pingid, teede hooldus jne) Rae valla järgmise aasta eelarvesse. 

Eelarvesse on taotlus esitatud juhatuse poolt. Külavanematelt on vajalik küsida 

sisend, mille juhatus kaardistab ja esitab 01.08.2025 valla järgmise aasta eelarvesse 

läbi vaatamiseks ja arvesse võtmiseks.  

 

3. Kodukant Harjumaa üldkoosolek 

Kodukant Harjumaa üldkoosolek toimub 02.06.2025 Saku vallas. 

Osalevad Aivar Aasamäe ja Kai Lasn. 

 

4. Rae Sõnumid 

Ettepanek 2025 detsembri Rae Sõnumid lehte kirjutada artikkel, kus tutvustatakse 

igat Rae valla aleviku- ja külavanemat. Koos ajalehetoimetajaga on vaja läbi mõelda, 

millisel moel on kajastust kõige parem teha. Kai Lasn suhtleb Ruth Rohtiga (Roht). 

 

5. Infotunnid suvel 

Infotundi juunis ja juulis 2025 ei toimu. 

Otsustatakse (kõik poolt häältega): Võetud teadmiseks. 

 

Koosolekut juhatas 

Fredy Lehe     Koosolekut protokollis   

RVAKS juhatuse esimees    Kai Lasn  

       RVAKS juhatuse liige  

     


